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Obecní úřad Sosnová si vás dovoluje pozvat na

NOHEJBALOVÝ  TURNAJ  TROJIC

pořádaný sportovní komisí dne 19.září 2009 na hři�ti v Sosnové od 8:30 hodin.
Přihlá�ky zasílejte nejdéle do 18.září 2009 na e-mail : janovsky.m@post.cz, 606 460 442

ZÁJEZD  NA  MUZIKÁL

Rádi bychom Vás  pozvali na muzikál �Mona Lisa�, který se hraje v divadle Broadway 21.11.2009 od 14.00
hod.(M.Absolonová, P.Muk, P.Kolář, H. Vondráčková, J.Bohou�...)

Je mo�nost výběru lístků:
23 x =  16 řada = 499,--Kč
11 x =   3 řada = 649,--Kč
6 x =  23 řada = 299,--Kč

Doufáme , �e se zájezd uskuteční a zúčastnění budou spokojeni.
Za kulturní komisi I.Kadlecová

DIVADELNÍ  PŘEDSTAVENÍ  PRO  DĚTI

Zveme děti na zájezd do Prahy na magickou show P.Ko�í�ka.
Hra kouzel a magie se bude konat 10.10.2009 od 14 hodin a bude trvat 60 minut.

Pokud máte  zájem,  kupte lístky (129,--Kč, 139,--Kč a 149,--Kč) na Obecním úřadě v Sosnové.

Za kulturní komisi Vás zve I.Kadlecová

III. SOSNOVSKÝ VEČER

V neděli 18.10.2009 od 19.00 hod  se v kulturním domě v Sosnové uskuteční dal�í zajímavý večer, kdy bude hostem
VLASTA REDL � muzikant na volné noze, zpěvák, textař, skladatel a multiinstrumentalista ( hraje na kytaru, klávesy,
piáno, mandolínu, tamburínu a  dal�í  nástroje). Ve své tvorbě doká�e osobitě skloubit rock, bigbít, folk a lidovou hudbu.
Pí�e také scénickou hudbu a produkuje � podílel se téměř na 60 albech.
Tato zajímavě se vyvíjející hudební osobnost představuje jeden z nejvýrazněj�ích fenoménů současné scény české
populární hudby.

Předprodej vstupenek v hodnotě 250,--kč byl zahájen na OÚ v Sosnové.

INFORMACE  Z  KNIHOVNY

Období dovolených je vhodnou příle�itostí pro přečtení zajímavé kní�ky. Rádi bychom proto připomněli, �e v knihovně
na Obecním úřadu v Sosnové je řada nových titulů, které by mohly čtenáře zajímat. Také prostředí v knihovně (zejména
vstupní hala) bylo zrekonstruováno tak, �e zde lze v pohodlí posedět, popovídat si, podívat se na internet či nahlédnout do
literatury, která vás zajímá.



Z á p i s   č.29/2009 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 29.6.2009 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, V.Jeřalová, Ing.M.Pátra, M.Konečná, MVDr.M.Russ, M.Janovský, L.Michálek,MUDr.
M.Kadlec,  Ing.M.Říha
Omluveni: E.Friedrich,  J.Anto�, L.�pindler, MUDr.M.Hadravová
Hosté:p.Kří�ová, p.Gallo, p.Vondrová, p.Tu�inská
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

     V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna nadpoloviční
vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné. Přítomní byli upozorněni na  pořizování zvukového záznamu z jednání.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: M.Janovský, , Ing.M.Pátra
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvě�en na úřední desce. Připomínky k němu nebyly podány �ádné.
P r o g r a m:

1) Podmínky provozu kulturního domu
2) Prodej pozemku 485/5 � p.Vr�an
3) Stavební úpravy v M�
4) Kuchyň v KD
5) Hospodaření obce k 31.5.2009
6) Různé � usnesení RO, diskuse

         Hlasování o přijetí programu:
Pro:11 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í: Program jednání byl schválen

1) Podmínky provozu kulturního domu
Dopis pana Fialy, ve kterém po�aduje omezení nočních akcí v kulturním domě jste obdr�eli, mohli jste tedy zaujmout stanovisko. Rada obce
se tímto dopisem zabývala a konstatovala, �e za 6 měsíců leto�ního roku bylo na sále 7 akcí, které se protáhly do nočních hodin. Komerčně
sál není vyu�íván, slou�í předev�ím občanům Sosnové. RO navrhuje stanovit provozní dobu v nočních hodinách do 2.00 hod.
Janovský: je to dost limitující při taneční zábavě � navrhuji do 3.00 hod.
Kladníček: pan Fiala byl na jednání rady obce, sna�íme se o kompromis.
Konečná: kdy� určíme provozní dobu, to pak nelze uhlídat a dodr�et.
Gorčík: mů�eme doporučit pořadatelům hodinu ukončení akce. Problém není co se děje na sále, ale co se děje po ukončení akce.
Jeřalová: kdy� uděláme provozní řád, kdo to bude v noci kontrolovat?
Gorčík: navrhuji neomezovat provoz .
Kadlec: jaká je stanovená hladina hluku a víme, jaký hluk je při akcích?
Michálek: změřené to není.
Gorčík: protinávrh nestanovovat noční hodinu ukončení akce na sálu.
Návrh usnesení:
ZO rozhodlo neomezovat provozní dobu KD v nočních hodinách
Pro: 9   Proti: 2 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

2) Prodej pozemku č. 485/5 � p.Vr�an
�ádost podal p. Vr�an, jedná se o pozemek o výměře 34 m2, který je mezi stávajícím oplocením a pozemkem p.Vr�ana. Tento pozemek byl
na obce převeden pozemkovým fondem. Rada obce s prodejem souhlasí.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje záměr prodat pozemek č.485/5
Pro: 11   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

3) Stavební úpravy v M�                                                                    
Ředitelka M� paní Kří�ová po�ádala obec o schválení stavební úpravy v M�. Jedná se o stavební úpravu, která je technicky uskutečnitelná.
Dopis a odůvodnění máte v �ádosti. RO na svém jednání tuto stavební úpravu schválila s tím, �e je nutné na zasedání ZO, které bude
schvalovat financování této stavební úpravy dodat více cenových nabídek.
Nabídky byly předlo�eny čtyři: f.Chalupa 60.346,--

f.Rů�ička s.r.o. 53.042,--
f.Elgo CZ s.r.o. 56.200,--
f.Krčmář 45.024,--

Je na ZO, aby rozhodlo, kterou nabídku zvolí.

Paní Kří�ová objasnila zastupitelům důvody, které ji vedou k zamý�lené stavební úpravě. Vyře�í se tím pracovní podmínky v kanceláři M� a
získá se prostor pro důstojné převlékání pracovníků M�. Úprava nebude mít negativní vliv, či omezení pro děti.
Michálek: firma Krčmář je sice nejlevněj�í, ale v nabídce se nedočteme přesněj�í specifikace  prací a materiálů, firma Rů�ička má v nabídce
pouze příčku 50 mm, po�adovali  jsme 100 mm, ostatní firmy to tak mají.
Russ:  navrhuji odsouhlasit firmu Elgo CZ
Janovský: máme nějaké reference na firmu Krčmář?
Michálek: nemáme s ním zku�enost.
Rampouch: kdy� se udělá příčka, bude tam dostatek místa pro postýlky?
Kří�ová: Ano, mám i od hygieny vyjádření, �e prostor pro děti na odpočívání je zcela dostatečný.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje firmu Elgo CZ jako dodavatele stavební úpravy v M�.
Pro:  8                  Proti:   2          Zdr�el se:  1
Návrh byl přijat. pokračování na dal�í straně



4) Kuchyň v KD
Rada obce se zabývala nabídkami na rekonstrukci kuchyně v KD. Po zvá�ení cen nabídek rozhodla předlo�it ZO návrh ke schválení, kdy
kuchyň bude sestavena ze sektorových dílů a s vlastní montá�í. Celková cena včetně vytvoření mycího pultu u baru je 40.000,--Kč.
Rampouch:  navrhuji nechat vypracovat nabídku od p.Charváta-místního truhláře
Vondrová: bude se kupovat myčka a lednice?
Michálek: nyní ře�íme kuchyňskou linku, ostatní vybavení budeme ře�it následně.
Kladníček: vybavme to prakticky a účelně, není nutné kuchyň, která je v provozu 10x do roka  vybavovat drahými přístroji.
Michálek: budeme hlasovat o protinávrhu pana Rampoucha
Návrh usnesení:
ZO pověřuje starostu , aby nechal udělat nabídku na kuchyň v KD od p.Charváta-truhláře.A pokud bude cena do 40.000,--Kč a bude
zhotovena do 31.8.2009, bude kuchyň dělat pan Charvát v opačném případě se kuchyň pořídí způsobem dle návrhu rady.
Pro: 9   Proti: 2 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

5) Hospodaření obce k 31.5.2009
Předkládáme Vám stav hospodaření za prvních 5 měsíců roku 2009. Máte k němu dotazy?
Janovský: v příjmu poplatek ze vstupného je 0 �proč?
Michálek: to je autodrom, zatím nám nic nezaplatili, zpravidla platby od autodromu chodí a�  ve druhém pololetí.
Jeřalová: Eko-kom � proč příjem není rozpočtu? Je to stálý příjem, který tam mů�e být  uveden.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje hospodaření obce k 31.5.2009
Pro: 11   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

6) Různé � usnesení RO,  diskuse

•  Filip �ena � projekt rozvojového vzdělávání - po�ádal  obec  o  podporu projektu � rada navrhuje 20.000,--Kč
Janovský: tyto peníze jsou na jednorázovou akci?
Michálek: jsou to peníze na letenky, očkování, jako protihodnota je zde reklama pro Sosnovou. Beseda, kterou F. �ena uspořádal pro
občany Sosnové byla velice zajímavá, je �koda, �e se nezúčastnilo je�tě více občanů. Sosnová by vystupovala v tomto projektu jako
jeden z partnerů. F.�ena je patriot a ji� nyní se hrdě hlásí k obci, odkud pochází.
Pátra: souhlasí s příspěvkem
Jeřalová: p.�ena by mohl udělat v M� besedu
Kladníček: byla to zajímavá beseda � souhlasí s přípěvkem

Návrh usnesení:
ZO schvaluje příspěvek pro p.�enu v hodnotě 20.000,--Kč
Pro: 11   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

•  Povodně
Gorčík: povodně -  navrhuji také schválit přípěvek  na pomoc posti�eným oblastem
Kladníček: najděme si obec, které darujeme peníze � 50.000,--Kč
Pátra: odsouhlasíme částku a starosta vybere obec
Michálek: teď budeme hlasovat o částce, obec, která příspěvek obdr�í bude vybrána starostou obce. Přikláním se k tomu, aby to byla obec
podobné velikosti jako Sosnová a  peníze aby byly určeny na konkrétní věc.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje příspěvek 50.000,--Kč pro obec posti�enou záplavami. Výběr posti�ené obce má v pravomoci starosta.
Pro: 11   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

•  Usnesení RO č.32/2009 z 15.6.2009

Přečteno usnesení RO č. 32/2009 a toto je nedílnou součástí zápisu.

•  Divadlo
Divadlo pro děti  - Hra kouzel a magie P.Ko�í�ka � dne 10.10.2009 od 14.00hod v Praze
Cena vstupenek 149,--Kč
Divadlo pro dospělé � muzikál MONA LISA v divadle BROADWAY � dne 21.11.2009 od 14.00 hod
Cena vstupenek 649,--, 499,-- a 299,--Kč

Návrh usnesení:
ZO schvaluje 2 zájezdy do divadla.
Pro: 11   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

Janovský: jak to vypadá s novými prvky na dětské hři�tě?
Michálek: měly by se do 14 dnů montovat
Russ: připomíná  3.Sosnovský večer � ji� je málo vstupenek k prodeji
Gallo: stav dopravního značení � vybledlé značky � bude se s tím něco dělat?
Michálek: na podzimním zasedání ZO bude připraven návrh na ře�ení dopravní situace a bezpečnosti dopravy v Sosnové. V tom bude
zohledněno i dopravní značení

pokračování na dal�í straně



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
NNeepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

Russ: navrhuji koupit reflexní vesty pro zaměstnance OÚ.
Gallo: předává petici za občany Sosnové týkající se  retardérů na silnici, která se právě opravuje. Nechtějí ji na tomto místě  a �ádají o
umístění retardérů u MŚ a  hři�tě.
Rampouch: kdy� to občané nechtějí, tak retardéry nedělejme.
Michálek: retardéry se dělají na tomto místě jako první, na ostatních místech v obci se budou dělat v rámci ji� zmíněného ře�ení
dopravní situace v Sosnové.
Říha: nejsem velkým příznivcem retardérů, ale kdy� vidím, jak někteří občané po této komunikaci jezdí rychle, udělejme tam retardéry,
nechci se do�ít toho, �e se tam nějakému dítěti něco stane.
Kladníček: Obrací se na p. Galla, jaké důvody vedou občany k tomu, �e tam retardéry nechtějí?
Gallo: jsou to předev�ím ekonomické důvody, myslíme si, �e v době krize by se mohly finance investovat jinam.
Michálek: toto jsou první retardéry v obci, dal�í budou následovat. Je lep�í dát finance do  bezpečnosti obce a omezit rychlost vozidel
v obci, ne� čekat, a� se stane nějaké  ne�těstí.
ZO vzalo na vědomí petici občanů, stavba komunikace bude, ale pokračovat dle původního  rozhodnutí i s navr�enými retardéry.
Gorčík: po�aduje ostříhat keře u volejbalového hři�tě.
Janovský: oprava komunikace u Halasníků � po havárii vody
Michálek: tato oprava se bude teprve dělat, hlídám si, aby byla provedena v dostatečné kvalitě
Tu�inská: autobusová zastávka na hlavní silnici � jak to s ní vypadá?
Michálek: na posledním kontrolním dnu stavby jsem za obec opět po�adoval přemístění těchto zastávek do obce z důvodu nemo�ného
zabezpečení bezpečného přístupu k původním zastávkám. Je dán příslib, �e by se tak mělo stát od poloviny července.

Jednání bylo ukončeno v 19,40 hod.                                                          Zapsala:J.Macková

U S N E S E N Í č. 29/2009  z jednání zastupitelstva obce konaného dne 29.6.2009 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové
29/A  Program jednání byl schválen
29/B ZO rozhodlo neomezovat provozní dobu KD v nočních hodinách
29/C ZO schvaluje záměr prodat pozemek č.485/5
29/D ZO schvaluje firmu Elgo CZ jako dodavatele stavební úpravy v M�.
29/E ZO pověřuje starostu , aby nechal udělat nabídku na kuchyň v KD od p.Charváta- truhláře.A pokud bude cena do
40.000,--Kč a bude zhotovena do 31.8.2009, bude kuchyň dělat pan Charvát v opačném případě se kuchyň pořídí způsobem dle
návrhu rady.
29/F ZO schvaluje hospodaření obce k 31.5.2009
29/G ZO schvaluje příspěvek pro p.�enu v hodnotě 20.000,--Kč
29/H ZO schvaluje příspěvek 50.000,--Kč pro obec posti�enou záplavami. Výběr posti�ené obce má v pravomoci starosta.
29/I  ZO schvaluje 2 zájezdy do divadla

U s n e s e n í  č.  33/ 2009 z  mimořádného  jednání rady obce konaného dne 13.7.2009 od 19.00hod na OÚ v Sosnové
Rada obce Sosnová se na tomto mimořádném zasedání zabývala situací vzniklou náhlým přesměrováním dopravy z I/9
přes obec Sosnovou a přijala toto usnesení:

1)  Rada obce konstatuje, �e svedení dopravy z I/9 na komunikaci III/2601 vedoucí přes obec Sosnovou je
v rozporu s vydaným stavebním povolením č.j. OD 5/2007�9/280.13/Be ze dne 14.2.2007 k výstavbě �Přelo�ka silnice
č.I/9 MÚK Sosnová�.

2)  Rada obce vyjadřuje znepokojení nad způsobem, jím� bylo vydáno rozhodnutí Krajského úřadu Liberec č.j.OD
732/2009-3/280.8/Sl ze dne 3.7.2009 o tomto dočasném, ale dlouhodobém ře�ení, proto�e o něm bylo rozhodnuto bez
vědomí Obecního úřadu Sosnová, přesto�e doprava je svedena na místní komunikaci v majetku obce, která není na
takovou zátě� stavěna.

3)  Rada obce pova�uje rozhodnutí o vedení dopravy přes obec Sosnová za rozhodnutí naru�ující �ivot obyvatel
obce a ohro�ující bezpečnost v obci. Dopravu na I/9 lze ře�it pomocí semaforů � na stejné komunikaci jsou na úseku
400m  3x semafory o 2 km dále v České Lípě u Intersparu bez zásadního vlivu na plynulost dopravy po I/9.

4)  Rada obce ukládá starostovi obce neprodleně zahájit jednání s příslu�nými institucemi o co nejrychlej�í
odvedení dopravy zpět na komunikaci I/9, předpokládaný termín trvání uzavírky do 30.9.2009 je naprosto nepřijatelný.

U s n e s e n í     č.  32/ 2009  jednání rady obce  konaného dne 15.6.2009  od 18,00hod na OÚ v Sosnové

32/A RO projednala dopis p. Fialy a navrhuje ZO schválit provoz KD max. do 2.00hod
32/B RO projednala �ádost p. Vr�ana o odkoupení pozemku č.p.p. 485/5 a dává ZO ke schválení.
32/C RO navrhuje ZO schválit finanční podporu  F.�enovi na mezinárodní projekt rozvojového vzdělávání.
32/D RO schválila plán kulturní komise na 2.pololetí 2009 včetně vý�e finančních příspěvků.
32/E RO schválila ředitelce M� čerpání peněz z rezervního fondu na nákup počítačové techniky.
32/F RO vzala na vědomí uzavření M� pro dru�inu v době �kolních prázdnin.
32/G RO souhlasí se stavební úpravou v M�. Pro schválení finanční částky je nutné předlo�it ZO více nabídek ke
zhotovení.
32/H RO schválila příspěvek na zřízení opus karty na MAD. Příspěvek bude poskytován pro děti �kolou povinné a
studenty a to ve vý�i 140 kč.
32/I RO schválila program ZO dne 29.6.2009



Klára �pačková opět v reprezentačním dresu

Klára �pačková (roč.1997) byla nominována na EURO Mini Champ�s 2009 do francouzského Schiltigheimu. Jedná se o
největ�í a nejvýznamněj�í turnaj pro tuto věkovou kategorii ve stolním tenise. Sejdou se na něm nejlep�í hráči Evropy ve
věku do 12.let. Klára zde bude reprezentovat nejen ČR, ale i mateřský klub TTC Litoměřice, kde působí úspě�ně ji� třetí
sezonu. Ve svém mladém věku hraje pravidelně 2.ligu �en a několikrát nastoupila také v nejvy��í soutě�i �en ve stolním
tenise � v extralize. Ve své kategorii mlad�ích �ákyň je jedničkou na republikovém �ebříčku.
Tyto úspěchy a samozřejmě tvrdý ka�dodenní trenink zajistili Kláře dal�í úspěch v její karieře � nominaci za ČR na
presti�ní akci s názvem EURO Talent Camp 2009 v Kiskunfélegyháze v Maďarsku, která se uskuteční na začátku srpna a
bude výbornou přípravou mimo jiné na Euro mini Champ�s. Cílem tohoto projektu je příprava nejtalentovaněj�ích mladých
hráčů Evropy  s výhledem na Olympijské hry v roce 2020. Klárka se bude týden připravovat se stejně starými vrstevníky
z celé Evropy pod dohledem nejlep�ích trenérů.
Příprava a účast na těchto akcích stojí samozřejmě mnoho úsilí a nemalé finanční prostředky. Proto bych chtěl touto cestou
poděkovat obci Sosnová za finanční příspěvek, který pomů�e k dal�ímu rozvoji sportovního talentu Kláry.

Ondřej �paček

PEKLO? To nejsou v�dycky jenom čerti.

Na�í oblíbenou �kolkovskou �trapandou bývá i ta PEKELSKÁ.Plánovali jsme ji v červnu u� dvakrát, ale v�dycky se na nás počasí
zlobilo. I dnes, po nočním de�ti, se nad �kolkou valily velké, černé mraky a moc, moc se mračily. Telefon nepřestával vyzvánět a
maminky se staraly: �Půjdete, či nepůjdete?� Určitě půjdeme. Nejsme přece �ádné bábovky. Snad ty mraky vítr někam odnese.
Hned na začátku lesa na nás z mechu vykukovaly hlavičky hříbků a sameťáčků, v borůvčí se to modralo a děti poskakovaly od keříčku
ke keříčku jako zajíčci. Za chvíli měly modré ruce i pusy. U ohni�tě vyndaly z baťů�ků svačinky a naplnily si hladová bří�ka, navzájem
jsme si vyměňovali a ochutnávali bonbony a pak u� hurá, směr PEKLO!
A u� jsme tu, povídáme si, co to vlastně je, to Peklo, jak se jmenuje protékající potok, jak se tu budeme chovat. Mlad�í děti nám asi moc
nevěřily a ptaly se: A kdy u� tady bude ten čert? On se nám schoval? �e na nás bafne? A kdo to Peklo sem dal?� Najednou se na cestě
před námi objevila spousta velkých tlustých, černých slimáků. To budou určitě začarovaní čerti�, přemý�lejí nahlas mrňousové. A tenhle
největ�í je Lucifer.� Velké děti, jako správní ochránci přírody, odná�ejí slimáky mimo cestu. Co kdyby na ně někdo �lápnul?
Jdeme dál a děti si mohou ukroutit hlavičky nad vý�kou a krásou mohutných sklaních útvarů. Dohadují se, co se asi stalo těm silným,
velkým stromům, �e u� nemohou růst a le�í přes cestu jako překá�ka pro nás, nebo přes potok jako odpočívadlo pro divoké kačenky,
které plavou po  potoce.
A tady je díra v zemi. Kdo tu asi bydlí? Li�ka? Ta by se neve�la. Přeci my�ka!
Dobíháme k na�emu oblíbenému skalnímu tunelu, ale dneska nemáme baterku. Jen�e my se vůbec nebojíme. A kdy� přece jen někdo
tro�ičku, kamarád ho dr�í za ruku. Je tu opravdu tma jako v pytli. Nebo v pekle? Děti nad�eně probíhají několikrát.
Zastavujeme se u obrovského kapradí, schováváme se pod ním, máme z něho pěkné čepice, ale trhat ho nebudeme, to se přece nesmí!
Dřevěné lávky trochu po de�ti klou�ou a v té poslední, nejdel�í lávce přes potok jsou vypadaná a zlámaná prkna. Tady měly trochu strach
i paní učitelky. Ale dokázali jsme to. U� jsme na druhé straně. Stojíme u pomníku pana Lisa. To je pán, který měl na dvorečku hodně
oslíků a koziček. Postavil pro ně dřevěný domeček a děti je tam chodily hladit a krmit. �koda, �e u� tady nejsou. Ani pán, ani oslíci, ani
kozičky. Domeček zůstal opu�těný a smutný.
Ale nějaké mečení najednou sly�íme. Odkud to asi je? Vy�lápneme kopec a tam čteme: VÍTÁ VÁS KOKZÍ FARMA NOVÝ DVŮR,
dále �e tady bydlí koza Pepča, koza Barča a spousta dal�ích, �e se tu mají moc dobře, kozel Martin, který se má je�tě lépe, jenom se
povaluje a v�echny holky si hlídá. Ale nikdo nás nevítá, jak jsme četli, je zamčeno, tak jdeme dál.
Cestičkou řepkovým polem se pomalu blí�íme ke �kolce. Dva kluci si pár řepkových lusků schovávají do kapsiček. Jednomu prý z nich
tatínek doma udělá olej na řízky a druhý tatínek z nich potřebuje vyrobit olej do auta. Tak ať se to tatínkům podaří!
Malé děti se začínají opo�ďovat, zakopávat, pofňukávat � nejvy��í čas na návrat. Je�tě zkontrolujeme ná� lesík, kam si chodíme hrát,
poslechneme si trylkování skřivánka nad polem a u� se objevují první střechy sosnovských domečků i na�í �kolky.
Děti obědvají, venku se spou�tí dé�ť a pak u� jeden po druhém usínají tvrdým, zaslou�eným spánkem. Copak se jim asi zdá? Určitě o
Pekle. Byl to dnes toti�
MOC PRIMA DEN! Soňa Librová

VOLEJBALOVÝ  SOSNOVÁ  OPEN  2009

V sobotu 25.července se opět po roce pořádal na kurtu v
Sosnové volejbalový  turnaj smí�ených dru�stev Sosnová
Open.
Pořadatelé z SK Sosnová za spolupráce s Obecním úřadem
připravili pro 6 dru�stev a cca 40 hráčů a hráček hezkou
akci, které nic neubralo na kráse ani ne příli� vlídné počasí.

Pohled do výsledkové listiny určil následující pořadí :
Pyramida, Průmka, SKP, My�i, Vrabčáci a Marťani.

Na přilo�eném fotu vítězné dru�stvo Pyramida.



Jubilanti

Dne 18.6.2009 se na
OÚ v Sosnové
uskutečnilo setkání
s občany Sosnové, kteří
v minulém čtvrtletí
oslavili jubileum:
p. Irena Rodrová,  p.
Jiří Musílek, p. Rů�ena
Mí�ková, p. Miroslav
Pokorný, p. Zdenka
Bene�ová, Jaroslava
Václavíková,
p.Ludmila Kohlíčková,
p. Jindři�ka Kopecká,
Květoslava Tupcová,
p. Jaroslava
Svobodová, p. Jan
Fiala, Jitka Čubanová,
p. Věra Hanková.

Je�tě jednou přejeme
hodně zdraví a
spokojenosti do dal�ích
let.

Vítání občánků

Dne  30.čevna 2009
se uskutečnilo na OÚ
v Sosnové vítání
občánků. Novými
občany Sosnové
jsou:
Adéla Konečná ,
Adéla Sommerová,
Tereza �imanovská
Dominik Bene�,
Dominik Slavský

Vítáme Vás do
�ivota a přejeme
hodně �těstí a zdraví

Ve čtvrtek 18.června 2009 odpoledne nás dříve narozené občany Sosnové pozval do zasedací místnosti OÚ starosta obce pan Michálek.
Pozváno bylo 12 občanů, kteří slavili své narozeniny ve II.čtvrtletí tohoto roku. Se�lo se nás deset. Bylo to příjemně strávené odpoledne
v besedě se starostou a vzpomínkách těch, kteří v Sosnové �ijí  mnoho let. Nechyběly ani dárky.V�ichni jsme obdr�eli praktický dárek.
Plnou ta�ku dobrot. Děkujeme panu starostovi za čas, který nám věnoval, paní Mackové , která připravila dárky a paní Jechové coby
servírce.

Za v�echny zúčastněné     Irena Rodrová

Dne 29. června 2009 jsem se poprvé zúčastnila jako host jednání zastupitelstva OÚ v Sosnové. Byla jsem mile překvapena průběhem
jednání konkrétních bodů. Sama jsem při�la s konkrétním problémem, který byl hned ře�en. Jsem ráda, �e bydlím v Sosnové a přičinila
se o volbu takového zastupitelstva  jaké v obci máme.

M.Tu�inská


